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Zápis 59. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 7.11.2024 

Přítomni: Prof. Widimský, prof. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, prof. Malíková,  
doc. Gojda, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, dr. Marx, JUDr. Mužíková 
Omluveni: doc. Trnka, J. Vala 

 

1. Schválení zápisu ze 17.10.2024 

2. Členové KD diskutovali o návrhu reorganizace některých teoretických ústavů fakulty. Diskuze 

bude pokračovat po návratu doc. Trnky z dovolené. 

3. Děkan informoval o jednání RKR 4.11. 

4. Chystané změny PhD studia se promítnou v roce 2025 negativně do hospodaření fakulty. Proto je 

nutno postupovat opatrně a spíše restriktivně při přijímání do prezenční formy studia a při 

posuzování žádostí o přechod z kombinované formy do formy prezenční. 

5. Členové kolegia nemají připomínky k návrhu vedení UK na tzv. „vnitrobanku“ UK. Nicméně to 

neznamená, že by fakulta v budoucnu souhlasila se zapůjčením vlastních uspořených prostředků 

(fondy) pro potřeby jiných fakult. Každý takový případný návrh bude vedením fakulty a 

akademickým senátem posuzován zvlášť. 

6. Děkan informoval o jednání VR MZ 5.11., kde jedním z bodů byla situace LF a perspektivy jejich 

dalšího vývoje. 

7. Členové KD diskutovali o budoucnosti výuky pregraduální i postgraduální výuky medicíny. Je 

žádoucí do budoucna uvažovat o zkrácení doby od přijetí na lékařskou fakultu do získání 

specializované způsobilosti (složení atestace) na 9-10 let. V současné době tato doba činí 11-13 

let (podle oboru specializačního vzdělávání). Tato diskuze bude na fakultě pokračovat a bude 

zvážena možnost reformy kurikula tak, aby všechny zkoušky byly absolvovány do konce 5.ročníku 

a 6. ročník by byl již v celém rozsahu praxí ve zvoleném základním oboru. Pokud by se tato praxe 

započítávala do specializační přípravy, bylo by možno o rok zkrátit její „kmenovou“ část. Hlavními 

cíli takové reformy musí být (a) vyšší připravenost absolventů na vstup do praxe, (b) zkrácení času 

do zahájení samostatné lékařské činnosti. 

8. Děkan informoval o jednání v obou komorách parlamentu dne 6.11. ve věci státní podpory 

nelékařských zdravotnických programů. 

9. Proděkan Duška představil výsledky podzimní evaluace publikací. Odměny v celkové výši 4 

miliony Kč budou vyplaceny v lednovém výplatním termínu se mzdou za prosinec. 

10. Odměny za práci ve 4.kvartálu a za celoroční práci pro zaměstnance fakulty budou vyplaceny 

v prosincovém výplatním termínu se mzdou za listopad. 

11. Žádost IFMSA o finanční příspěvek na činnost byla odložena na dobu, až spolek předloží 

vyúčtování finančního příspěvku z minulého roku. Na KD 5.12.2024 budou pozváni zástupci 

IFMSA a TRIMED, aby představili svou činnost. 

 

JUDr. Mužíková 

 Tajemnice informovala o odhadu hospodářského výsledku za rok 2024. 

 

Dr. Marx 

 Proděkan Marx předložil žádost o vrácení školného studenta z AJ kurikula, který bude 

přestupovat na jinou školu. Členky a členové KD souhlasí s vrácením částky za semestr. 
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 Proděkan předložil žádost o sportovní stipendium studentky  - KD souhlasí s částkou 3tis. 

 Odměny za evaluaci výuky budou vyplaceny za měsíc prosinec 2024. 

 Proděkan krátce informoval o jednání Disciplinární komise, která zasedla 2x. Závěrečné 

návrhy budou přeloženy děkanovi k vyjádření. 

 

Doc. Dlouhý 

 Informace z KOR – plán akci na rok 2025 je připraven a bude zaslán na Ministerstvo 

zdravotnictví ČR. 

 Zasedání KORu se uskuteční 15.-16.11.2024 

 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené návrhy na služební cesty byly schváleny. 

 Proděkanka informovala o: 

o akci TRIMED JOB, která se na fakultě uskuteční 19.11.2024, kterou organizačně 

zajišťují studenti fakulty. 

o oslavě 17. listopadu, kterou organizačně zajišťují studenti. Děkan se plánovaného 

programu zúčastní. 

o akci  Na Karlovku, která proběhne 9.11.2024 a kde studenti plánují účast. 

o veletrhu Gaudeamus, který také proběhne za účastí našich studentů. 

 

doc. Gojda 

 zasedání AS 3. LF UK – 12.11.2024 (14:30 hod.) 

 

prof. Malíková 

 Proděkanka informovala o podnětu Mgr. Čermákové (kontaktní osoba pro ombudsmanku 
UK). 

 Zasedla Rada CŽV po požaduje určit 1 zaměstnance/referenta na fakultě, který bude styčnou 
kontaktní osobou pro programy s mikrocertifikáty. Děkan určil, za tuto agendu bude 
odpovědný nový zaměstnanec Oddělení specializačního vzdělávání. 

 Proděkanka informovala o připravovaném jednání p. rektorky s děkany LF týkající se 
programů s mikrocetifikáty. 

 DSP program Experimentální intenzivní medicíny byl odeslán na RUK a opětovně vrácen k 
doplnění některých formálních náležitostí. Nová verze byla již opět odeslána. 

 Hodnocení vedoucích pracovníků – z proběhlé diskuse byl přijat závěr, že děkan ustanoví 
pracovní skupinu (prof. Malíková, prof. Duška, prof. Šlamberová, prof. Džupa, dr. Marx), která 
připraví a předloží děkanovi návrh na další postup (včetně návrhu 3 členné skupiny 
hodnotitelů). 

 Proděkanka informovala o UK školení pro oblast sociálního bezpečí pro akademické 
pracovníky. 
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Prof. Šlamberová 

 Cena Jana Opletala  - ocenění obdržela Anna Krejčová 

 Proděkanka informovala o počtu podaných návrhů projektů GAUK pro rok 2025: 18  

 KD diskutovalo o možné nominaci Letní oftalmologické školy na mezinárodní ocenění za 

vynikající výuku v Evropském prostoru vysokoškolského vzdělávání (EHEA) - projekt 

PROFFORMANCE+. 

Prof. Džupa 

 Proděkan informoval o programu VR 3. LF UK dne 7.12.2024 

 

 

 

Zapsala: Bc. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 


